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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Бюджет, финанси и данъчна политика (БФДП) 

 

Днес, 21.02.2025 г. (петък), от 15.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по БФДП, в състав: 

 

 ПК по БФДП присъства Отсъства забележка 

1. Иван Батов – председател     

2. Мариана Вълкова– зам.-председател     

3. Стоян Стоянов- член     

4. Александър Алексиев - член     

5. Христо Кюркчиев - член     

6. Александър Горчев     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – 

председател на ОбС. 

 Заседанието се откри и ръководи от Иван Батов – председател на ПК по БФДП. 

 От заседанието отсъства Христо Кюркчиев. 

 Г-жа Ан. Асенова депозира извънредна докладна записка от нейно име, относно 

заседание на Общото събрание на ВиК – Шумен, с предложение, ако комисията реши, 

същата да се разгледа. Относно докладната, г-жа Асенова уточни, че заседанието на ОбС ще 

бъде на 24.02.2025 г., а заседанието на ВиК е насрочено за 25 – ти от 13.00 ч. в гр. София, при 

което представителят на Общината няма да има времето физически да присъства, и 

технически срокът е много кратък за изготвяне на решението на ОбС. По отношение на 

точките от дневния ред на заседанието на ВиК, г-жа Асенова допълни, че към докладната 

няма изпратени и входирани в ОбС допълнителни материали. 

 Д-р Ал. Алексиев предложи докладната да не се включва в дневния ред на комисията. 

 Други предложения не постъпиха и председателят предложи прекратяване на 

разискванията по дневния ред. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

  

Председателят подложи на гласуване предложението на г-жа Асенова. 

 С 4 гл. „против” и 1 „гл. „въздържал се“ предложението за допълнителна точка не 

се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 С 5 гл. „за” се прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1- 21. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Годишна 

програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2025 г.   

2- 26. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно прекратяване на 

съсобственост чрез продажба на общински дял от недвижим имот – сграда с идентификатор 

58222.495.985.1, гр. Велики Преслав, ул. „Борис Спиров“ № 50. 

3- 27. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно удължаване на 

действието на Решение № 78 от 19.02.2024 г. прието на заседание на ОбС - Велики Преслав. 

4- 33. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 

извършените разходи за спортни дейности през 2024 г. на Спортни и Футболни клубове, и 

получените приходи от ползване на спортна база в община Велики Преслав. 
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По т. 1: Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост 

за 2025 г.  

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 

 
По т. 2 прекратяване на съсобственост чрез продажба на общински дял от недвижим имот – 

сграда с идентификатор 58222.495.985.1, гр. Велики Преслав, ул. „Борис Спиров“ № 50. 

Д-р Ал. Алексиев взе отношение и изказа положително становище в подкрепа на докладната.  

Г-н Стоянов подкрепи становището на д-р Алексиев и заяви, че ще подкрепи решението по 

докладната. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” докладната бе приета. 

  

По т.3 удължаване на действието на Решение № 78 от 19.02.2024 г. прието на заседание на 

ОбС - Велики Преслав. 

Отношение взе г-жа Ан. Асенова. Становището, което тя изказа е следното: „не вижда 

законови основания, които да налагат приемането на такова решение, не разбира и какви са 

мотивите за вземане на такова решение. В чл.87 и чл. 98 от Закона за публичните финанси е 

разписано точно какво да се прави при условия на неприет бюджет“.   

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 1 гл. „за“ и 4 гл. „въздържал се“ докладната не бе приета. 

 

По т.4 Отчет за извършените разходи за спортни дейности през 2024 г. на СК и ФК, и 

получените приходи от ползване на спортна база в община Велики Преслав. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

 
 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 16:10 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 Ив. Батов,  п 

 Председател на ПК по БФДП     Изготвил: Т. Янкова  
 


